

## Innkalling til kretsstyremøte nr. 2

Digitalt møte **søndag 04/08 2024 klokken 17:00 - 20:00.**

**Møtelink:** <https://meet.google.com/nzt-dmcr-vjy>

Eller slå nummeret: (NO) +47 21 40 05 67 PIN-kode: 695 934 366#

**Deltok:** Thomas Karlsen, Tore Nordmand Ruud, Øyvind Pettersen, Denise De Jong, Haakon Brunn-Larsen, Kristian Fog

**Deltok ikke:** Jim Skare, Odin Rene Nygaard

I – Informasjonssak

D – Drøftingssak

B – Beslutningssak

## Agenda

### 1. B - Konstituering av møte

- Valg av møteleder – Forslag Thomas F. Karlsen - Godkjent
- Valg av referent – Forslag Tore Ruud - Godkjent
- Godkjenning av innkalling - Godkjent

### 2. D - Er det noe fra forrige gang?

- Revidering av statutter KK Tropp  
Arbeidsgruppa er i gang, neste møte skal vare under ledersamlingen.  
Ønsker om at arbeidsgruppa sier litt under høstforum.
- Snakke om hva vi har gjort i sommer/leirer

### 3. Kommende eller gjennomførte arrangementer

#### Gjennomførte

- Peff 1: 15.-17. Mars  
24 påmeldte og var hos Askim speiderhus.
- KL-KS og ROS samling: 15.-17. mars  
Veldig mye om strategi og den nye arbeidsplanen til NSF.  
Info om frilager, det er snakk om et lager i Østfold området der de leier ut utstyr til andre organisasjoner og tar vare på utstyret Og valgkomiteer til høsten.
- Trinn 3: 05.-07. Mars:  
Ledertrenerpatruljen sin første gjennomføring av trinn 3, det ble avholdt på Skrabberud.  
Mye refleksjon på trinn 3, hadde noe aktivitetskort til kurset.
- Kretskonkurrans tropp 26.-28. April  
Det ble arrangert i Rakkestad og det var roverombudet ved Simen som arrangerte.

Han fikk god hjelp fra andre ved siden av.

- Småspeiderleir 10.-12. mai

Det ble arrangert på Marker speiderhus, god stemning.

- NM i speiding: 7.-9. Juni

Veldig hyggelig.

Det beste arrangementet som forbundene har kommet med tilbakemelding til.

Det som blir i overskudd på 10 prosent marginen vil bli overført til ØØK.

## Kommende

- Sosial ledersamling: 16. August

RInge runde på grupper som mangler:

- Tore: Spydeberg og Trøgstad
- Øyvind: Lande, Borg og Sarpsborg MS, Sarpsborg FSK
- Thomas: Rakkestad, Skiptvet

- Emnekurs 14. august

5 stk foreløpig som er påmeldt, ønsker at flere melder seg.

- Sommertreff på Tredalen 21 august
- Friluftsfest 30 august - 01 september
- Minileir follo krets 6. september - 8. september
- Rover 5-kamp: 20.-22. september Tønsberg
- Småspeiderløft: 28. september
- NM - Evaluering 28. september Halden/Fredriksten Festning

## **4. Høstforum - Thomas**

- Hvor - Tredalen (Hvaler) ?
- Agenda?

### Fredag:

- Fellesøkt med ombud - går igjennom flokk, tropp og rover: inspill med ønsker

### Lørdag:

- Sender speidere på haik
- Ledere har en økt med lederombud
- Presentere foreløpig terminliste
- Speider kommer tilbake, en økt med økonomi prat
- Statutter kk Tropp
- Terminliste (Strategi)
- Tema?
  - Bruke de nye rekrutterings filmene
  - Hvordan kan du få med en venn til speideren.
  - Hvordan kan du få med en kompis som leder i din gruppe.
  - Et ønske at styre vil ha et styrehonorar for å sitte i kretsen - diskusjon (Ble sendt inn til kretsting i februar)
  - Økonomi
- Haik?

## **5. Ledertrenere: Webplass til deling av dokumenter fra ledertrening - Kristian og Thomas**

- Henvendelse fra ledertrenerpatuljen:
    - 📄 Webplass til deling av dokumenter fra ledertrening.pdf
- Vi er positivt til dette og alle godkjenner dette.  
Kristian vil være kontaktperson for tilganger i wordpress
- Flere løsninger på problemstillingen. Hvordan løser andre kretser det?

## 6. Regnskap - Kristian

- Status på regnskap til kretsen
- Dokumenter:
  - 📄 Økonomioversikt ØØK .pdf
  - 📄 Manedsrapport\_fond\_juni\_2024.pdf
  - Kan vi forvente at noen søker støtte fra Støtte- og Utviklingsfondet vårt? (Utenlandsfond)

### Økonomioversikt:

Salgs og driftinntekter er medlemskontingenter, VBUR, "inntekter" fra arrangementer og lignende.

Så langt har vi mer inntekter enn budsjettet.

Driftsresultatet er enn så lenge bra, VBUR har så langt ikke kommet inn. Vi har flere dyre arrangementer slik som høstforum og UKS som er ren utgift.

NM i speiding sin utgiftspost er veldig høy grunnet dette blir viderefakturert.

Fond: Fondet ser fortsatt bra ut og vokser. Fortsatt bra gevinst. Kristian minner oss om at aksjene går opp og ned og det må forventes at det til tider går dårlig. Vi har hatt en god vekst siden vi valgte å investere i fondet.

## 7. Eventuelt

- Chatrom for kretsstyret og chatrom for styret pluss ombud på google chat - Tore  
Vi har i dag en Facebook-side til deling av informasjon internt med ombud og styre.  
Tore foreslår en løsning der vi oppretter en Google Chat der vi har en for styret og en for ombud.  
**Kretsstyret beslutter at vi oppretter to Google Chat. Gjøremål og chat kan brukes, men det poengteres at filer må ikke deles direkte i chatten, men linkes fra disken.**  
**Chaten får navnet ØØK - Kretsstyre.**  
**En annen chat får navnet ØØK - Kretsstyre med ombud.**  
**Opplæring blir gjort på neste styremøte.**  
**Tore tar ansvar for dette.**
- Innkjøp av 3 stk nye batterier til walkie-talkier. - Thomas  
**Orientering fra Thomas. Vi går til innkjøp av 3 stk nye batterier.**
- Speidertivoli - Thomas  
**Med inspirasjon fra Kolsås speidergruppe ønsker vi å lære oss litt om bygging av speidertivoli og kunne ta dette i bruk på landsleiren.**

**Møtet avsluttet kl. 19.00**

## Disse sakene blir utsatt til neste styremøte:

- Roverombud og status - Thomas
- Skal vi spørre hver enkelt speidergruppe i våres krets om hva slags mål de har for det kommende speideråret? - Tore
- 8. Borg og Lande speidergruppe - Øyvind**
  - Orientering
- 9. Skiptvet Speidergruppe - Thomas**
  - Orientering
  -
- 10. B - Neste møte**
  - Forslag 19.08.24 kl. 19.00